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Chciałbyś zgłosić jakiś problem, 
interwencję, a może pochwałę? Czekamy na 

Twój telefon pod numerem 32 230-84-51.
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Telefoniczny dyżur redakcyjny prawnika. W tym 
tygodniu porady ogólne z każdej dziedziny prawa.

Dyżur prawnika
Na Państwa pytania odpowiadać będzie adwokat Izabela Latkowska. 
W czwartek, od 15.00 do 16.00 pod nr telefonu 32 230-84-51
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Od piątku do soboty trwały 
Dni Otwarte Stadionu Miej-
skiego, podczas których 
mieszkańcy mogli go dokład-
nie obejrzeć. Zwiedzających 
nie brakowało.

- Jest to najnowocześniejszy 
stadion w regionie i chyba 
najlepszy w I lidze - chwalił 
podczas konferencji prasowej 
Zygmunt Frankiewicz, prezy-
dent Gliwic. - Został wybudo-
wany bardzo szybko, bo minął 
teraz zaledwie rok od podpi-
sania umowy.

Jak przyznał Zygmunt 
Frankiewicz, była to 
trudna budowa, prze-
ciwności udało się jed-
nak pokonać i trzeba 
przyznać, że efekt jest 
imponujący. Pierwsi 
zwiedzający nie mogli się na-
patrzeć na nowy stadion, na 
którym grać będzie ich ulubio-
na drużyna. 

- Pierwsze wrażenie szokuje, 
bardzo ładny. Tamten stadion 
a ten, to jest nie do porów-
nania. Coś pięknego, szyb-

ciutko to wybudowali. 
Bardzo nam się podo-
ba - mówili zadowoleni 
mieszkańcy. 

Na razie, na stadion 
będzie można wejść na 

dotychczasowych zasadach, 
czyli bez kart kibica. 
- Na pierwszy mecz na pewno 
nie będą potrzebne, jak ktoś 
będzie chciał je wyrobić, to 
oczywiście może, pozostali, 
którzy nie zdążyli lub jeszcze 
nie chcieli wyrobić sobie kar-
ty, również będą mogli wejść 

Za miesiąc 
pierwszy meczNowoczesna arena 

piłkarska spełniająca 
wymogi ekstraklasy  

- z podgrzewaną mura-
wą, zadaszoną trybuną 
i trzykondygnacyjnym 
budynkiem klubowym 

jest już gotowa. 

na stadion - informuje Józef 
Drabicki, prezes Piasta Gli-
wice.
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